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Zápis 
 

                  z 3. zasedání Zastupitelstva města Zubří,   
                       konaného dne 15.12.2022. 

 

1. Zahájení, schválení programu 
Ustavující zasedání ZM Zubří se konalo od 15.00 hod. v depozitáři v Zubří, na ulici Hlavní 824, 
Zubří. Zahájil ho a řídil Aleš Měrka starosta města.  
Konstatuji, dle prezenční listiny, že z celkového počtu 21 členů zastupitelstva se do této chvíle 
dostavilo 20 členů, nepřítomen pan Janků, zasedání je tedy schopno se usnášet.  
Pan Masařík doplnění do programu: harmonogram převodu VaK majetku, právo stavby pan 
Měrka: první bod bude řešen na příštím ZM, schůzka bude 6.ledna, druhý bod záměr právo stavby 
HC Zubří, k tomu se dnes dostaneme k diskusi. Doplněn bude bod č. 7 navýšení kontokorentu, 
bod 8 Dar z rozpočtu města 
 
Návrh programu: 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu 
3. Volba návrhové komise 
4. Dotazy k činnosti RM 

 

5. Obecně závazná vyhláška města Zubří o místním poplatku za            
     obecní systém odpadového hospodářství 
6. Rozpočet 2023 
7. Programová podpora města 2023 
8. Odměny pro členy výborů a komisí 
9. Prominutí dluhu nájmu Handball club Zubří 

10. Program rozvoje města PRO 2021 - 2025 - aktualizace 
11. Ustanovení určeného zastupitele pro ÚP  
12. Místní akční skupina Rožnovsko, z.s. - zastupování ve   

                                              výběrové komisi MAS 
13. Bezúplatný převod pozemků - část p.č.5453 a p.č.5454 -     

        Zlínský kraj 
14. Majetkoprávní vypořádání pozemků - Zlínský kraj 
15. Informace o činnosti finančního výboru 

                                                                                    

16. Diskuze 
17. Závěr 
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Usnesení: 
ZM 3/01 ZM schvaluje program 3. zasedání ZM podle předloženého návrhu, po doplnění.  

Hlasování o usnesení: pro 20, proti 0, zdržel se 0. 
 
2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Zapisovatelkou zasedání starosta jmenoval paní Ing. Michaelu Wrobelovou. Ověřovateli budou  
pan Jiří Krupa, Josef Holiš. 
 
3. Volba návrhové komise 
Pan Měrka: Do návrhové komise byli zvoleni pan Randýsek, paní Brokešová, pan Plucnar. 
 
Usnesení: 
ZM 3/02 ZM schvaluje návrhovou komisi ve složení: 
 Předseda: Mgr. Tomáš Randýsek 
 Členové:   Petra Brokešová 
                                        David Plucnar  
                                   
Hlasování o usnesení: pro 17 proti 0 zdrželi se 3. 
 
4. Dotazy k činnosti RM 
Pan Plucnar: došlo k nějakému rozdělení gescí? 
Pan Měrka: zatím ne. 
Pan Masařík: byl úkol z minula, jestli byly zveřejněny zápisy ze ZM. V jednacím řádu to tak je. 
Pan Měrka: doplníme, ale budeme je muset anonymizovat. 
Pan Masařík: RM 4/71, 3/40 zveřejňujte to hned.  
Pan Měrka: máme na to 30 dnů. 
Pan Masařík: RM 3/41 Tréninková hala, jak to vypadá? 
Pan Měrka: je to další z kroků, aby město toto převzalo pod svá křídla. Je to v rámci projektu. 
Pan Masařík: nová hasičárna, jak jsme daleko? 
Pan Zeman: na RM 98 jsem předložil jen cenovou nabídku, poté se to řešilo na RM č. 100, RM 
toto revokovala, protože se změnily parametry. Zadání už je jiné. 
 
●●● 15:12 Přišel pan Janků 
 
Úkol pan Zeman: obeslat ZM až bude projektová dokumentace. 
 
Pan Masařík: činnost komisí, můžete nám k tomu říct více? 
Pan Měrka: skončila nám komise životní prostředí, nescházela se, IT komise, po dohodě 
s předsedou, IT témata teď nejsou, rada seniorů, bude součástí soc.-zdrav. komise,  
Pan Masařík: budou ještě nějaké komise? 
Pan Měrka: zatím ne. 
Pan Masařík: RM 3/62 odměny pro ředitele. Podle čeho hodnotíte? Je to vázáno na výkon a cíle? 
Pan Měrka: vyžádali jsme si soupis, zhodnocení, co udělali nad rámec svých povinností. Na 
základě toho jsme dali odměny. Odměna jednatele MA, podle stejného schématu. 
Pan Masařík: proč se tolik zvýšily revokace usnesení? 
Pan Měrka: když objevíme chybu, tak jí opravíme. Nevidím v tom nic divného. 
Pan Plucnar RM 4/76 Cena senior -taxi, je to zahrnuto v rozpočtu? 
Pan Měrka: ano, je to tam zahrnuto. 
Pan Krupa: RM 3/43 Sokolovna nájem její části? 
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Pan Měrka: je to potřeba takto mít. Spolky to neomezí. 
Pan Randus: RM 4/66 Dodatek zimní údržba MK, jak je dělaná kalkulace? Proč je to 20 %? 
Pan Měrka: byl tam požadavek na zvýšení, našli jsme kompromis právě těch 20 %. RM nechala 
smlouvu prověřit právníky a poté se smlouva schválila. 
Pan Janošek: Je to strop, aby zakázka nepřesáhla nad zákonnou mez. 
5.Obecně závazná vyhláška města Zubří o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství 
Pan Palacký: ZM se překládá návrh nové OZV č. 1/2022 o místním poplatku za obecní systém 
odpadového hospodářství. 
Návrh této OZV byl konzultován a schválen Ministerstvem vnitra ČR, projednán radou města a 
doporučen ke schválení.   
Návrh OZV je v příloze. 
Důvodem pro předložení návrhu této OZV je fakt, že město Zubří vybírá příslušný místní poplatek 
ve výši 400 Kč/os/rok již od roku 2012, a v okolí je zřejmě nejnižší. Byl proveden rozbor nákladů na 
systém odpadového hospodářství, ze kterého vyplývá následující: 
 

  
  

      
          
          

          

rok AVE    
 

  
    

2012 2 962         
    

2013 2 603         
    

2014 3 037         
    

2015 2 727         
    

2016 2 697         
    

2017 2 749         
    

2018 2 946         
    

2019 2 786         
    

2020 3 136         
    

2021 3 428         
    

2022 4 000          
   

2023 4 400          
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Poplatek je od roku 2012 ve výši 400 Kč/os/rok. Zlepšením výběru MP se snížil "doplatek" města  
z 2,5, mil Kč/rok o půl milionu na únosnou hodnotu < 2 mil Kč (rok 2016).    
Letos se však po nárůstu cen čeká rozdíl více než dvojnásobný a je na místě jej alespoň o polovinu snížit. 
V rozpočtu 2023 se tedy počítá s částkou 600 Kč/os/rok.     
 
Diskuse: 
Pan Masařík: proč v některých letech je menší výnos? 
Pan Palacký: bylo to tím systémem, na úřadě je hlášeno k TP cca 200 lidí. Je to i tím. 
Pan Masařík: budu hlasovat proti, jsou občané, kteří s tím budou mít problém. Ekonomický 
dopad jsme dostali zaplaceno v daních několikrát výše. Pořád máme výdaje, které bychom 
uspořili jinde. 
Pan Měrka: město Zubří je jedno z mála měst, kde poplatky dlouho zůstávaly hodně nízké. 
Navíc mají občané i zadarmo odběr suti ve sběrném dvoře. 
Pan Janků: v těch příjmech jsou všechny příjmy z odpadového hospodářství? 
Pan Palacký: ano, od obyvatel. 
Pan Janků: já jsem navrhoval toto zvyšovat postupně, aby to nebyla taková zátěž. Je mi to 
divné, proč je to zde nyní. Dávám pozměňovací návrh na další rok 0, pak 100 korun a pak zase 
o 100 korun. 
Pan Holiš M.: taky se nám popelnice odvážejí co 14 dní, tak jestli to tak mají i okolní města. 
Pan Měrka: některé ano. 
Pan Plucnar: líbilo by se mi, kdyby u rodinných domů byly kontejnery na různé odpady. 
pan Zeman: já už jsem dávno navrhoval, aby byly předloženy poplatky nejen za odpady, tak i za 
nemovitosti, abychom měli přehled, jak moc zatížíme občany, zatím k tomu nedošlo. A mohli 
bychom se tímto zabývat, ať mají občané harmonogram. Ať ví, s čím počítat. 
Pan Měrka: nájemné zvyšujeme, tak, jak nám umožňuje zákon. 
 
Návrh pana Janků: pro příští rok navýšení 0 Hlasování o návrhu: pro 4 (návrh neprošel). 
 
Usnesení: 
ZM 3/03 ZM vydává dle § 14 odst. 2 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve 

znění pozdějších předpisů, a dle § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona 
č.128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, Obecně závaznou 
vyhlášku č. 1/2022 o místním poplatku za obecní systém odpadového 
hospodářství, s účinností od 01.01.2023. 

 
Hlasování o usnesení: pro 15 proti 3 zdrželi se 3.          

 
6. Rozpočet 2023 
Pan Palacký: Součástí této důvodové zprávy je návrh rozpočtu města Zubří na rok 2023: 
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a) Příjmová část ……….         158.692.000 Kč 
b) Výdajová část….……          157.112.000 Kč 
c) Financování………….      - 1.580.000 Kč 
Konkrétněji: 
Třída 1 - Daňové příjmy              114.890.000 Kč 
Třída 2 - Nedaňové příjmy     15.242.000 Kč 
Třída 3 - Kapitálové příjmy         300.000 Kč 
Třída 4 - Přijaté transfery     28.260.000 Kč 
Třída 5 - Běžné výdaje      87.862.000 Kč 
Třída 6 - Kapitálové výdaje               69.250.000 Kč 
Třída 8 - Financování                            -1 580.000 Kč 

 
doložený: 
Příjmy, výdaje a financování rozpočtu  
Příloha Investice, Dotace z rozpočtu města, Příspěvek do sociálního fondu z rozpočtu města 
 
RM projednávala návrh rozpočtu města Zubří na rok 2023 na svých schůzích v říjnu a listopadu 
2022 s tím, že na 3. schůzi dne 30. 11. 2022 přijala usnesení RM 3/38, kterým doporučuje 
zastupitelstvu města předložený návrh rozpočtu schválit. 
Dle § 11 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 
pozdějších předpisů, byl návrh rozpočtu města Zubří pro rok 2021 vyvěšen na úřední desce dne 
30. 11. 2022 (včetně el. podoby na https://www.mesto-zubri.cz/), aby minimálně 15 dní přede 
dnem jeho projednání v ZM byl  zveřejněn pro připomínky občanů, kteří je mohou uplatnit buď 
písemně ve lhůtě stanovené při jeho zveřejnění nebo ústně na zasedání ZM, na kterém bude 
návrh rozpočtu projednáván. 
Ve smyslu § 16 odst. 2 písm. d) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, 
má občan obce, který dosáhl věku 18 let, právo vyjadřovat se k návrhu rozpočtu obce a k 
závěrečnému účtu obce za uplynulý kalendářní rok, a to buď písemně ve stanovené lhůtě, nebo 
ústně na zasedání zastupitelstva obce. 
Dále se navrhuje, aby ZM schválilo definici závazných ukazatelů rozpočtu města, kterými jsou: 
 
a) ve výdajové části rozpočtu paragrafy jako maximální 
b) výše příspěvku do sociálního fondu 
c)  objem dotací, poskytovaný z rozpočtu města v jednotlivých paragrafech 
d)    investiční výdaje 

 
Diskuse: 
Pan Masařík: zabývali jsme se tím na FV, všem ZM byly zaslány zprávy.  
Pan Měrka: příjmová část je daná, co se výdajů týká, tato opatření jsem FV poslal. 
Pan Randus: příjmy z lesů jsou o 80 % větší. To není málo. 
Pan Palacký: v dřívějších letech byly příjmy i miliony. 
Pan Randus: úvěrování, jaký je stav k 31.12.? 
Pan Palacký: na účtech, než se začalo stavět bylo 40 mil., z hlediska úvěrů, budeme mít 12 
milionů, a 7,5 mil. Do 20 milionů to bude, zbytek je kontokorent.  
Pan Janků: k jakému datu je ten přehled co jsme obdrželi?  
Pan Palacký: to je pouhý předpoklad.  
Pan Janků: na grémiu jsme se domlouvali, že by bylo dobré zaslat tabulky, ať víme, jak to bylo 
minulé roky, nic jsme nedostali, rozklíčování investic, a taky to zde nemáme.  

https://www.mesto-zubri.cz/
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Pan Měrka: tabulku jsme poslali, to by mělo být dostačující. To rozklíčování jsem nikomu nedal, 
ale zpracujeme (pan Palacký) a zašleme. 
 
Pan Janků: co se týká klubu, není to připravené. Např. vzduchotechnika, v PD nebyla, tak jsem se 
hned ptal, jestli by to tam nešlo dodělat, bylo mi řečeno, že to není možné. 
Pan Zeman V.: v PD vzduchotechnika není. Nestihl by se harmonogram. Požádali jsme o odhad, 
kolik by to stálo a na to čekáme. Není pro vzduchotechniku důvod. 
Pan Janků: Projekt za 80 mil., ani nebyl na ZM, tak jak jsme se měli vyjádřit, když už je to 
podáno na dotaci. Pořád jen spěcháme. Schválila to rada města, ZM vyzývalo, aby to bylo 
zde. Je to spuštěno jen radou města. Opět na to upozorňuji, že je to špatně. 
Pan Janků: tréninková hala, co to je 500 tisíc? Už jsme zaplatili 900 tisíc panu Jančovi. To 
jsme tedy vyhodili? 
Pan Palacký: pan Janča k tomu přistoupil obětavě, PD přepracoval, posunuly se termíny a 
zvedly se ceny. Pan Janča dostane jen to, co má ve smlouvě. 
Pan Měrka: celkem panu Jančovi zaplatíme cca 2.300.000 Kč. 
Pan Janků: proč není zařazena kanalizace v rozpočtu, když žádáme o dotaci? 
Pan Měrka: čekáme, jestli získáme dotaci.  
Pan Janků: vánoční ozdoby, kde to najdu v rozpočtu? 
Pan Janošek: není to tam. 
Pan Měrka: přidáme to tam. V příštím roce s tím počítáme. 
Návrh pana Janků: 400 tisíc na vánoční ozdoby. 
Pan Janků: Osvětlení hřiště FC, 500 tisíc, co je to? 
Pan Jurajda: město se zavázalo k tomu, že uděláme osvětlení HC, ale ta částka by měla být 600 
tisíc, 
Pan Janků: takže to je spolufinancování. 
Pan Masařík: je nějaká úspora, paušály a další věci? 
Pan Měrka: ano, jednáme o tom. 
Pan Masařík: hasičské auto v jakém je stavu? 
Pan Měrka: nové auto jsme nikdy neměli, pokud je potřeba vyjet, tak vyjeli. Řešíme.  
 
Usnesení: 
ZM 3/04          ZM schvaluje rozpočet města Zubří na rok 2023 takto: 

                   Příjmová část ………. 158.692.000 Kč 
Výdajová část….……. 157.712.000 Kč 
Financování………….      - 980.000 Kč 

 
Hlasování o usnesení: pro 12 proti 2 zdrželi se 7. 
 
Usnesení: 
ZM 3/05  ZM schvaluje závazné ukazatele rozpočtu města Zubří na rok 2023, dle důvodové 

zprávy.              

Hlasování o usnesení: pro 12 proti 2 zdrželi se 7. 
 
7. Navýšení kontokorentu 
Pan Palacký: Finanční situace města se v roce 2022 postupně stabilizovala, před 10 měsíci, jak 
se psalo v DZ k 17. zasedání ZM, bylo po splatnosti cca 17 mil Kč.  
V současné době jsou to cca 3 mil Kč, další závazky samozřejmě přibydou do konce roku.  
Předpoklad, relevantní ještě v měsíci říjnu, vycházející z tendence vývoje daňových příjmů, byl 
takový, že do konce roku budou uhrazeny všechny závazky, popř. s běžným saldem v kolonce 
dodavatelé na přelomu roku.  
Inkaso sdílených daní z konce listopadu a zejména začátku prosince (7.12.) však nedosáhlo 
předpokladu. Navíc s koncem roku nastává potřeba zaplatit některé mandatorní výdaje opravdu 
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včas. Po absolvování schůze finančního výboru právě dne 07. 12. 2022 jsem dospěl k názoru, že 
nastala doba, kterou i sám FV deklaroval dříve, posílit finanční situaci, a to operativní cestou 
navýšení kontokorentu na běžném účtu u ČSOB, a.s. Tato možnost byla projednávána už s 
předstihem (kolem voleb) jako varianta s firemním bankéřem.  
Proto byl dne 8.12.2022 firemní bankéř osloven s požadavkem o navýšení rámce KTK o 5 mil Kč 
(k současným 8 mil. Kč) se sazbou O/N PRIBOR + 0,55 formou dodatku stávající smlouvy.  
V současné době je úrok ve výši 7,55 %.  
Navrhované zvýšení rámce KTK umožní dofinancovat rok 2022 s rezervou tak, aby rozpočet roku 
2023 byl naplňován bez problémů už od ledna. Využití KTK se pak plánuje v nezbytné míře, rok 
2023 dost možná přinese nemalé změny v rozpočtu, které by pak vyžadovaly samozřejmě 
revidovat stávající úvěry a řešit nastalou situaci. 
 
Diskuse: 
Pan Randus: co vlastně platí? 
Pan Měrka: chci, aby se město vrátilo do situace, kdy vše platí.  
Pan Randus: proč dostáváme 2 různé informace? 
Pan Měrka: to se neustále mění. 
Pan Zeman: je lepší takový rozpočet než provizorium. Já jsem na toto upozorňoval několikrát. 
Město musí dostát svým závazkům, kontokorent je pouze na přechodnou dobu, je potřeba vyřešit 
úvěr na klub. Kontokorentem si to hodně zkazíme, pokud je situace neúnosná, tak je to asi jediná 
situace jak z toho ven. Jen si tím ztížíme úvěry do budoucna. 
Pan Janků: já bych čekal, že pan Palacký představí nějakou analýzu, my jsme na toto 
upozorňovali, a vždy jsme byli ujišťování, že to město zvládne. Chováme se nehospodárně, 
nechali jsme to na poslední chvíli a je to chyba ekonomického odboru. ZM by si zasloužili alespoň 
nějaký kalendář. Je to dlouhodobě špatně. 
Pan Masařík: my jsme špatně tlačili na radu, aby toto řešila daleko dříve. Došlo k přezkumu, aby 
těch 5 mil. stačilo? 
Pan Měrka: měl jsem stejný dotaz, byl jsem ujištěn, že to vyjde. 
 
Usnesení: 
ZM 3/06 ZM schvaluje navýšení kontokorentu k běžnému účtu o 5.000.000 Kč u 

Československé obchodní banky a.s., IČ: 00001350, Praha 5, Radlická 333/150, PSČ 
150 57, dle důvodové zprávy a schvaluje uzavření příslušného dodatku smlouvy 
č.2021016372, ze dne 15.02.2022. 

 
Hlasování o usnesení: pro 17 proti 2 zdrželi se 2. 
 
8. Dar z rozpočtu města 
V noci z neděle na pondělí 5. prosince 2022 došlo k nešťastné události – požáru RD Smočkových 
na Horním konci.  
Oceňuji okamžitou a nezištnou pomoc občanů (nejen) Zubří, kdy v okamžiku psaní této DZ je na 
našem transparentním účtu neskutečných 840 tis Kč.  
Na dnešní schůzi rady byl projednán návrh podpořit rodinu Smočkových darem ve výši 100 000 
Kč z rozpočtu města Zubří. 
 
Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 3/07 ZM  schvaluje  poskytnutí  daru  z  rozpočtu   města  paní  Jiřině   Smočkové, nar.:            
                       02.09.1957,  Zubří,  Čertoryje 151, PSČ 756 54, ve  výši 100.000 Kč, dle důvodové   
                       zprávy. 
 
Hlasování o usnesení: pro 21 proti 0 zdržel se 0. 
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9. Programová podpora města 2023 
Pan Palacký: Dle § 10a zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 
ve znění pozdějších předpisů, jsou rozlišovány 3 druhy dotací: 
 
- „programová“ dotace 
- „individuální“ dotace a 
- „zákonná“ dotace 
 

Programová dotace se řídí § 10c citovaného zákona. V příloze předkládáme návrh Programové 
podpora z rozpočtu města Zubří pro rok 2023 (dále jen PP). 
 

Zůstává zachováno z minulosti, že v rámci PP nehodlá město poskytovat dotace v sociální 
oblasti, kdy drtivá většina peněz směřovala do organizací se sídlem mimo Zubří. Tyto 
organizace ovšem pečují i o zuberské občany. Město se tedy znovu připojí k ostatním obcím 
regionu a přispěje v roce 2023 ponovu částkou 120,- Kč na občana do společného fondu 
Sdružení Mikroregionu Rožnovsko, které peníze rozděluje dle nastavených a prověřených 
kritérií. 
 

Diskuse: 
Pan Randus: jak jsou řízeny termíny, vzhledem k závazkům? 
Pan Měrka: dotace poukazujeme po vzájemní domluvě. V tomto roce jsme měli platební problémy 
a týkaly se i vyplacení dotací. 
Pan Palacký: záleží na domluvě, letošní rok je výjimka. 
Pan Masařík: jak to letos probíhalo, prosím o komentář. 
Pan Měrka: do konce roku bude vše vyplaceno. 
Pan Masařík: kolik zbývá vyplatit? 
Pan Měrka cca 420 tisíc. 
Pan Palacký: finance chyběly, tak to tak bylo. Na vyplacení všech jsme neměli. 
Pan Masařík: jaké opatření uděláme, aby se toto již neopakovalo, aby spolky neměly peníze? 
Pan Měrka: můžeme dát do smlouvy, že bude vyplaceno do 31.7.2022. 
 
Usnesení: 
ZM 3/08 ZM schvaluje Programovou podporu z rozpočtu města Zubří pro rok 2023, dle  

důvodové zprávy, po úpravě 
 

Hlasování o usnesení: pro 20 proti 0 zdržel se 1. 
 
10. Odměny pro členy výborů a komisí 
Pan Palacký: V příloze předkládám zprávy jednotlivých výborů a komisí a návrh odměn tak, jak jej 
předložili jednotliví předsedové. Jejich odměny byly projednány na 3. schůzi Rady města Zubří dne 
30. 11. 2022 a doporučeny ZM ke schválení, jak je níže uvedeno. 
Jedná se o odměny za celý rok 2022. Zprávy o činností komisí jsou přiloženy. 
 

 Společenská komise  
Machová Věra, Mgr., předseda  9.000 

Bartošíková Eliška 1.401 
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Divínová Milena  1  60 
Janušová Šárka, Mgr. 1111 
Španihelová Marie 1111 
Pyrchalová Marie, Mgr. 1111 

Křenková Marta 1111 

Segradová Květoslava 1111 
Nečyporuková Eva, Bc.  MěÚ 
Krupa Václav 1111 

Krčma Jiří 1111 

Komise životního prostředí  
Krupa Vladimír, Ing.  ZM 

Lajšnerová Jarmila, MVDr.  1111 

Petružela Stanislav, Mgr.  ZM 

Zeman Karel  1111   

Ulrych Petr  1111 

Paseka Pavel, Mgr. MěÚ 

Kovářová Oldřiška, Mgr. 1111 

Likvidační komise  
Zeman Václav, předseda     1.51 

Fabián Jaroslav, Ing.     1 1 

Pavlíčková Zdenka MěÚ 

Holiš Antonín, Ing. MěÚ 

Komise rozvoje města Zubří  
Zeman Milan, předseda ZM 

Holiš Ladislav, Ing.   1.50 

Janošek Radek MěÚ 

Paseka Pavel, Mgr. MěÚ 

Jaroň Ivan, Ing.   1.500 

Brokeš Marek   11800 
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Adámek Lukáš  11 1. 

Mizera Jiří   1 81 

Filáková Jana, Ing.      11 

Gašpar David  1 1.0   

Mikulenková Jana, Mgr. ZM 

Sociálně zdravotní komise  
Ulrychová Marie, předsedkyně   1.001 

Kramerová Alena     1 600 
Mikulenková Helena     1011  
Nečyporuková Eva, Bc. MěÚ 
Jana Mičkalová      6001  
Ondřejová Renata      6001  
Holišová Hana, Mgr.      6001 
Janů Veronika, Mgr. MěÚ 

Muzejní rada  
Krupová Marie, Mgr., předs.   .0001 

Bartošíková Eliška   1.000 

Ondřejová Erika, Bc. MěÚ 

Hrachovcová Zdeňka   1.500 

Machová Věra, Mgr.   1.000 

Ondřej Jan   1.000 

Pyrchalová Marie, Mgr.   1.500 

Přečková Lenka, Mgr. MěÚ 

Czinege Pavel  11001 

Anlaufová Šárka, Mgr.  1.500 

Anlauf Jan, Mgr.   4.000  

Baroš Zdeněk   1.000 

Staňková Eva   1180 
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Redakční rada ZN  
Hrachovcová Zdenka, předseda   8.000 

Dufková Helena, Mgr.   6.000 

Jaroňová Ludmila   2.500 

Janušová Šárka, Mgr.   4.500 

Pernicová Lucie MěÚ 

Měrka Aleš ZM 

Tovaryš Ivo   2.500 

Povodňová komise  
Vaculín Lubomír, Ing., starosta ZM 

Měrka Aleš, místostarosta ZM  

Janošek Radek MěÚ 

Gazdíková Eva MěÚ 

Koleček Miroslav 12221 

Mizera Marek 11111 

Holiš Antonín, Ing. MěÚ 

Mizera Vincenc 11111 

Divín Oldřich 11111 

Wrobelová Michaela, Ing. MěÚ 

Nečyporuková Eva, Bc. MěÚ 

Klimek Alois MěÚ 

Cabák Zdeněk MěÚ 

IT komise  
Tichý Michal, předseda 11111 

Kovář Pavel 11111 

Pšenica Martin 11111 

Masařík Zdeněk, Ing. ZM 
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Rada seniorů  
Mikulenková Jana, Mgr., předsedkyně ZM 

Marie Mizerová  11111 

Jana Mičkalová  11111 

Marie Cabáková  11111 

Anna Oplatková, Ing., Ph.D. ZM 

 
Inventarizační komise 

Marie Pyrchalová, Mgr., předsedkyně ÚIK   1.500 

Květoslav Segradová, předsedkyně DIK   1.200 

Václav Zeman st., předseda DIK   1 200 

Ing. Hana Kubíčková MěÚ 

Ing. Bc. Kristýna Holišová MěÚ 

Ing. Antonín Holiš MěÚ 

Hana Dvořáková MěÚ 

Josef Randus MěÚ 

Robert Jurajda  ZM 

Ing. Milan Palacký MěÚ 

 
       Finanční výbor  

Brokešová Petra, Ing., předsedkyně ZM 

Oplatková Anna, Ing., Ph.D. ZM 

Zykmundová  Michaela    1111 

Vladimíra Janošková, Bc. ZM 

Jiří Janošek, Ing.    1.500 

Petr Koňařík    2.100 

Marie Mizerová    1.500 

Masařík Zdeněk, Ing., předseda ZM 
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Plucnar David ZM 

Jaroňová Ludmila      1 66 

Randus Petr ZM 

6 

       Kontrolní výbor  
Radim Fabian, předseda ZM 

Michal Balhárek    1.000 

            Martina Kašná    1 000 

Jaroslav Křenek    1.000 

Edita Mizerová    1.000 

Kamil Květoň    1.000 

Oldřiška Urbanová    1.000 

 
Diskuse: 
Pan Randus: je na webu města výstup z komisí? 
Pan Měrka: na webu není komise jsou poradním orgánem Rady Města.  
 
Usnesení: 
ZM 3/09          ZM  schvaluje odměny členům  výborů  Zastupitelstva města Zubří za rok 2022, dle   
                       důvodové zprávy. 
 
Hlasování o usnesení: pro 21 proti 0 zdržel se 0. 
 
Usnesení: 
ZM 3/10         ZM schvaluje odměny členům komisí Rady města Zubří za rok 2022, dle důvodové  
                      zprávy. 

Hlasování o usnesení: pro 20 proti 0 zdržel se 1. 
 
9. Prominutí dluhu nájmu Handball club Zubří 
Pan Palacký: Dne 23. 11. 2022 byla městu Zubří doručena žádost Handball clubu Zubří z. s. o 
prominutí dlužné částky nájmu za užívání sportovní haly ve výši 401 200 Kč. 
Dle ustanovení § 85 písm. f) zákona o obcích je vzdání se práva a prominutí dluhu vyšší než 20 000 
Kč v kompetenci zastupitelstva obce. Zdůvodnění žádosti je v přiložené žádosti. 
Předkladatel důvodové zprávy navrhuje prominutí ve výši 200 000 Kč, konkrétní stanovisko rady ze 
14. 12. 2022 bude předneseno na samotném zasedání ZM. 
 
Diskuse: 
Pan Balhárek: komentuje svůj pohled na prominutí dluhu.  
Pan Plucnar: v Rožnově v hale máte vše uhrazeno? 
Pan Balhárek: ano, tam jsme všechno zaplatili. 
Pan Plucnar: neplacení haly probíhá už od dubna, město to ví? 
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Pan Měrka: pan Palacký je v kontaktu s panem Balhárkem. 
Pan Janků: já chci výstup rady města k tomuto dluhu? 
Pan Měrka: RM v diskuzi toto probírala, jednotné doporučení není, neshodla se na tomto ani rada. 
Pan Janků: ten dluh začal už od února, kdy jsme již schvalovali mimořádnou dotaci 500 tisíc,  
To je prvotní, když HC obdrží peníze, zaplatit nájem. A od té doby nám přestalo platit.  
ZM o tom nevědělo, pan Malina nás o tom neinformoval. Město má dluhy, lidem zvednete poplatek 
za popelnice a HC prominete 400 tisíc? 
Paní Říhová: kde jinde sháníte peníze? Oslovili jste On-semi? 
Pan Balhárek: já jsem je neoslovil, ale snažím se jinde.  
Paní Říhová: mám informaci, že jste mohli dostat od sponzorů, ale ani jste je nežádali. 
Pan Krupa J: kde jste přišli na tu částku 401 tisíc? Město navrhuje 200 tisíc, kde jste na to přišli? 
Pan Měrka: je to jen návrh. Ale čekáme na rozhodnutí ZM. 
Pan Jurajda: já bych jim to odpustil. 
Pan Randus: já HC fandím.  
Pan Masařík: mě vadí, že to celou dobu opravdu nikdo nezmínil. Jak řešilo město, když HC dlužilo 
městu, jak to řešila RM? 
Pan Měrka: já jsem to řešil až během tohoto měsíce.  
Pan Krupa V.: já tento návrh nepodpořím, dal bych pozměňovací návrh: město doplatí dlužnou 
částku dotace, HC touto částkou uhradí většinu dlužné částky nájmu za užívání sportovní haly a 
rozdíl ve výši 122 200 Kč navrhuji HC prominout. Tak aby mělo HC vůči městu ke konci roku 
závazky 0. A mohlo by žádat v příštím roce o programovou podporu.  
Pan Vaculín: já bych už ukončil diskusi Hlasování o návrhu: pro 15 Návrh prošel – diskuse byla 
ukončena. 
 
 
Návrh: 401.200 Kč – prominout HC dluh 
Hlasování o návrhu: pro 10, proti 0 zdrželi se 11. Návrh neprošel. 
 
Návrh: 200.000 Kč - prominout HC dluh 
Hlasování o návrhu: pro 8 proti 0 zdrželi se 13. Návrh neprošel. 
 
Návrh: 122. 200 Kč - prominout HC dluh 
Hlasování o návrhu: pro 14 proti 0 zdržel se 7. Návrh byl schválen. 
 
Usnesení: 
ZM 3/11         ZM promíjí dlužnou částku nájmu využití sportovní haly„ Handbal club Zubří, z. s.,        
                      Zubří, Hlavní 492, IČ: 46531378, PSČ 756 54“ ve výši 122.200 Kč, dle důvodové               
                      zprávy. 
 
Hlasování: pro 14 proti 0 zdrželi se 7. 

 
●●● 19:36 Odešel pan Vaculín  
 
Pan Plucnar: pan Malina by měl ohlásit, že je sekretářem klubu HC před hlasováním. 
 
10. Program rozvoje města PRO 2021 - 2025 - aktualizace 
Pan Palacký: Na základě bodu B. 3. 2 Monitoring realizace programu rozvoje města Programu 
rozvoje města Zubří na léta 2021 – 2025 je za sledování naplňování cílů a opatření programu 
rozvoje města odpovědná Výkonná a kontrolní Složka, což je Městský úřad Zubří, rsp. vedoucí 
jednotlivých odborů. Mezi její povinnosti patří mimo jiné pravidelné sestavování Monitorovací zprávy 
o průběhu realizace programu rozvoje města (minimálně 1x ročně, mj. jako podklad pro sestavení 
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ročního rozpočtu pro následující rok), a předání Monitorovací zprávy o průběhu realizace programu 
rozvoje města členům řídící složky (radě). 

Monitorovací zpráva byla předložena na 3. schůzi RM dne 30. 11. 2022 a schválena (viz příloha).  

Dle bodu B. 3. 3 Způsob aktualizace programu rozvoje města je Program rozvoje obce živým 
dokumentem, který je nutné revidovat případně aktualizovat dle průběhu realizace jeho dílčích částí. 
Podnětem k aktualizaci programu rozvoje města může být závažná změna vnějších podmínek, 
naplnění části program rozvoje města, či potřeba stanovení nových cílů. Podnětem k aktualizaci by 
neměla být změna politické reprezentace obce. Aktualizace programu rozvoje města a jeho změny 
budou schváleny zastupitelstvem města. 

Jsou navrženy následující změny: 

• Bod 1.2 a) Provoz seniortaxi    zvýšení nákladů na   2 600 tis Kč 
• Bod 1.2 c) Podpora v sociální oblasti – mikroregion zvýšení nákladů na   3 300 tis Kč 
• Bod 1.4 a) Rekonstrukce Klubu   zvýšení nákladů na 80 000 tis Kč 
• Bod 2.1 d) Kanalizace Nádražní   zvýšení nákladů na   8 000 tis Kč 
• Bod 2.1 g) Rekonstrukce Dinneru   zvýšení nákladů na   7 000 tis Kč 
•     Bod 2.2 f)  Parkoviště u domů č. 687-688 a 727(nová) 2022 - 2023              2 800 tis Kč  vlastní  
•   Bod 2.2 g) Rozšíření parkoviště na Sídlišti (nová)        2024 – 2025              4 000 tis Kč  vlastní 
• Bod 2.4 c) Výstavba tréninkové haly(změna)            2023 – 2025          160 000 tis Kč  

vlastní+ext. 
      

Diskuse: 
Pan Palacký: informuje o tréninkové hale. 
Pan Měrka: byl většinový požadavek, aby si to vzalo pod sebe město.  
Pan Janků: nevadí vám, že tam jsou chyby? To má být ta aktualizace? 
Pan Palacký: bude doplněno podle správností, pan Palacký uznal chyby.  
Pan Janků: tu je těch chyb opravdu moc, to máme opravdu schválit? Je to závazný podklad pro 
radu města? Ale nesedí mi tam ani roky. 
Pan Palacký: pan Janků má pravdu. Chyby tam jsou. 
Pan Palacký: tak použili jsme to např. u škol, např. konvektomaty. Je to takový pomocný materiál. 
Pan Zeman: to je dokument, který zase musíme rychle schválit, program rozvoje města schvaluje 
tým lidí dlouhodobě, nechápu, proč RM pověřila jen jednoho pracovníka. 
Pan Holiš M.: to se mi hodně nelíbí, ale aby mi někdo řekl, že to zkušebně opravil, tak to tedy ne.  
Pan Měrka: můžeme i s pracovní komisí si na to sednout klidně až v březnu. 
Pan Masařík: já bych to na příště připravil pořádně. Tento materiál akceptovat nemůžeme. 
Pan Měrka: já bych se přimlouval, za věci, které jsou pod dotací, jedná se o 3 věci. 
 
●●● 20:02 Odešla paní Říhová  
 
Hlasování: pro 9 proti 0 zdrželi se 10. Návrh neprošel. 
 
Návrh pana Masaříka: schválit pouze rekonstrukci klubu, kanalizaci a halu  
Hlasování o návrhu: Pro 16 proti 0 zdrželi se 3. Návrh byl přijat. 
 
Usnesení: 
ZM 3/12          ZM schvaluje aktualizaci Program rozvoje města Zubří 2021-2025, dle důvodové 
                       zprávy, po úpravě. 
 
Hlasování o usnesení: Pro 16 proti 0 zdrželi se 3. 
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11. Ustanovení určeného zastupitele pro ÚP  
Pan Janošek: V souvislosti se zvolením nového zastupitelstva se na nás, s žádostí o ustanovení 
určeného zastupitele pro územní plánování, obrátil Odbor strategického rozvoje a projektů 
Městského úřadu Rožnov p. R. Určený zastupitel bude spolupracovat s pořizovatelem územního 
plánu na pořizování jeho změn. 
Ustanovení určeného zastupitele je vždy nutné pro nové volební období obnovit. Je tedy potřeba, 
aby ZM ustanovilo pro tuto činnost určeného zastupitele, který bude spolupracovat s pořizovatelem 
ÚP a jeho změn. 
Rada města svým usnesením č. RM 2/23 ze dne 16.11.2022 doporučila zastupitelstvu města 
ustanovit určeným zastupitelem starostu Aleše Měrku. 
 
Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 3/13 ZM v souladu s ust. § 6 odst. 5 písm. f) ve vazbě na ust. § 47 odst. 1 a 4, §  51 odst. 

1 a 3, a § 53 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 
(stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, ustanovuje pro volební období 
2022 – 2026 pana Aleše Měrku určeným členem zastupitelstva, který bude 
spolupracovat s pořizovatelem Územního plánu Zubří a jeho změn. 

 
Hlasování o usnesení: pro 16 proti 0 zdržel se 1. 
 
12. Místní akční skupina Rožnovsko, z.s. - zastupování ve  výběrové komisi MAS 
Pan Holiš: Dne 14.11.2022 nás požádala projektová manažerka Místní akční skupiny Rožnovsko, 
z.s., Ing. Veronika Schmiedová, o schválení a následně zaslání usnesení ZM svých zástupců, kteří 
budou město Zubří zastupovat na výběrové komisi.  
RM doporučuje ZM schválit zastupování, dle níže uvedeného návrhu na usnesení - číslo usnesení 
RM 3/46. 
 
Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 3/14 ZM schvaluje zastupování v souladu s ust. § 84, odst. 2, písm. f), zákona č. 128/2000 

Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů pana Aleše Měrku  
12.03.1990, Zubří , Nad Rozcestím 193, PSČ 756 54, jako zástupce města Zubří a 
Ing. Annu Oplatkovou, Ph.D.,., nar.: 07.06.1952, Zubří , Drážky 1085, PSČ 756 54, 
jako prvou náhradnici na Výběrové komisi Místní akční skupina Rožnovsko, z.s., IČ: 
27034925, Zašová 36, PSČ 756 51, a to pro volební období 2022 - 2026. 

Hlasování o usnesení: pro 19 proti 0 zdržel se 0. 
 
13.Bezúplatný převod pozemků - část p.č.5453 a p.č.5454 - Zlínský kraj 
Pan Holiš: Město Zubří požádalo dne 07.09.2022 Zlínský kraj, IČ: 70891320, Zlín, třída Tomáše 
Bati 21, PSČ 760 01, o bezúplatné majetkoprávní vypořádání, níže uvedených pozemků v rámci 
dokončených staveb „Chodníky a autobusové zastávky na ulici Starozuberská, Zubří“ a 
„Autobusová zastávka na ul.Starozuberská – Staré Zubří – část 3.“ Schválení a přijetí usnesení 
zastupitelstva města již požaduje pro další jednání Zlínský kraj. 
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- část pozemku p.č. 5453, ostatní plocha, o výměře 142 m2, (nově označeného parcelními čísly 
dle geometrického plánu č. 2913-707294/2021: p.č.5453/7, ostatní plocha, o výměře 126 m2 a 
p.č.5453/8, ostatní plocha, o výměře 16 m2). 

(Chodníky a autobusové zastávky na ulici Starozuberská, Zubří) 

- část pozemku p.č. 5454, ostatní plocha, o výměře 132 m2, (nově označeného parcelním číslem 
dle geometrického plánu č. 2968-707147/2022: p.č.5454/2, ostatní plocha, o výměře 132 m2). 
(Autobusová zastávka na ul. Starozuberská - Staré Zubří - část 3) 
RM doporučuje ZM schválit bezúplatné nabytí části pozemků - číslo usnesení RM 2/30 a RM 2/31. 
Diskuse: nebyla vedena. 
 
Usnesení: 
ZM 3/15 ZM schvaluje bezúplatné nabytí nemovitých věcí včetně veškerých součástí a 

příslušenství do vlastnictví města Zubří (U Domoviny 234, 756 54 Zubří, IČ: 
00304492), a to: části pozemku p.č.5453, ostatní plocha, o výměře 142 m2, 
zapsaného v  katastru nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště 
Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj na LV č. 1357 pro obec a k.ú. Zubří od Zlínského 
kraje (tř. Tomáše Bati, 761 90 Zlín, IČ: 70891320). 

 
Hlasování o usnesení: pro 18 proti 0 zdržel se 1. 
Usnesení: 
ZM 3/16 ZM schvaluje bezúplatné nabytí nemovitých věcí včetně veškerých součástí a 

příslušenství do vlastnictví města Zubří (U Domoviny 234, 756 54 Zubří, IČ: 
00304492), a to: části pozemku p.č.5454, ostatní plocha, o výměře 132 m2, 
zapsaného v  katastru nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště 
Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj na LV č. 1357 pro obec a k.ú. Zubří od Zlínského 
kraje (tř. Tomáše Bati, 761 90 Zlín, IČ: 70891320). 

Hlasování o usnesení: pro 18 proti 0 zdržel se 1. 
 
14. Majetkoprávní vypořádání pozemků - Zlínský kraj 
Pan Holiš: Město Zubří požádalo Zlínský kraj, IČ: 70891320, Zlín, třída Tomáše Bati 21, PSČ 760 
01, o bezúplatné majetkoprávní vypořádání, níže uvedených pozemků v rámci dokončené stavby 
„Dopravní řešení lokality před budovou MěÚ v k.ú. Zubří“. 

Schválení, přijetí usnesení a vyhlášení záměru zastupitelstva města již požaduje pro další jednání 
Zlínský kraj. 

- část pozemku p.č. 5450/9, ostatní plocha, o výměře 2.886 m2, (nově označeného parcelními 
čísly dle geometrického plánu č. 2878-56/2021: 
- p.č.5450/23, ostatní plocha, o výměře 700 m2, 
- p.č.5450/24, ostatní plocha, o výměře 150 m2,    
- p.č.5450/25, ostatní plocha, o výměře 520 m2, 
- p.č.5450/26, ostatní plocha, o výměře 338 m2,    
- p.č.5450/27, ostatní plocha, o výměře 221 m2, 
- p.č.5450/28, ostatní plocha, o výměře 124 m2,    
- p.č.5450/29, ostatní plocha, o výměře 201 m2, 
- p.č.5450/31, ostatní plocha, o výměře   57 m2,    
- p.č.5450/32, ostatní plocha, o výměře     7 m2, 
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- p.č.5450/33, ostatní plocha, o výměře     5 m2,    
- p.č.5450/34, ostatní plocha, o výměře     5 m2, 
- p.č.5450/35, ostatní plocha, o výměře   10 m2,    
- p.č.5450/36, ostatní plocha, o výměře   23 m2, 
- p.č.5450/37, ostatní plocha, o výměře 145 m2,    
- p.č.5450/38, ostatní plocha, o výměře 108 m2, 
- p.č.5450/39, ostatní plocha, o výměře   43 m2,    
- p.č.5450/40, ostatní plocha, o výměře   27 m2,    
- p.č.5450/41, ostatní plocha, o výměře   51 m2, 
- p.č.5450/42, ostatní plocha, o výměře   23 m2,    
- p.č.5450/43, ostatní plocha, o výměře   67 m2, 
- p.č.5450/44, ostatní plocha, o výměře   61 m2.    
 
- část pozemku p.č. 5453, ostatní plocha, o výměře 9 m2, (nově označeného parcelním číslem 
dle geometrického plánu č. 2878-56/2021: 
- p.č.5453/5, ostatní plocha, o výměře 9 m2. 
(na pozemcích se nachází stavby chodníků, parkoviště, odstavných ploch, místních komunikací a 
zeleň) 
U níže uvedené části pozemku ŘSZK souhlasí s nabytím do vlastnictví Zlínského kraje. 
- část pozemku p.č. 1461, ostatní plocha, o výměře 1 m2, (nově označeného parcelním číslem 
dle geometrického plánu č. 2878-56/2021: 
- p.č.1461/6, ostatní plocha, o výměře 1 m2). 
(stavba silnice III/01877) 
RM doporučuje ZM schválit bezúplatné nabytí části pozemků - číslo usnesení RM 2/32 a zároveň 
doporučuje ZM vyhlásit záměr na bezúplatný převod části pozemku - číslo usnesení RM 2/33. 

Diskuse: nebyla vedena. 

Usnesení: 
ZM 3/17 ZM schvaluje bezúplatné nabytí nemovitých věcí včetně veškerých součástí a 

příslušenství do vlastnictví města Zubří (U Domoviny 234, 756 54 Zubří, IČ: 
00304492), a to: části pozemku p.č.5450/9, ostatní plocha, o výměře 2.886 m2  a části 
pozemku p.č.5453, ostatní plocha, o výměře 9 m2    zapsaného v  katastru nemovitostí 
příslušného katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj na LV č. 
1357 pro obec a k.ú. Zubří od Zlínského kraje (tř. Tomáše Bati, 761 90 Zlín, IČ: 
70891320). 

Hlasování o usnesení: pro 18 proti 0 zdržel se 0. 
 
Usnesení: 
ZM 3/18 ZM vyhlašuje záměr pro bezúplatný převod nemovité věci včetně veškerých 

součástí a příslušenství do vlastnictví Zlínského kraje, IČ: 70891320, Zlín, tř. Tomáše 
Bati, PSČ 761 90 a to: části pozemku p.č.1461, ostatní plocha, o výměře 1 m2, k.ú. 
Zubří. 

Hlasování o usnesení: pro 18 proti 0 zdržel se 0. 

15. Informace o činnosti finančního výboru 
Pan Masařík: informuje o činnosti FV podle bodů. 
ZÁPIS 5. JEDNÁNÍ  
FINANČNÍHO VÝBORU ZASTUPITELSTVA MĚSTA ZUBŘÍ  
Datum konání: 7.12.2022, 15.30-17.45  
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Místo jednání: Městský úřad Zubří  
Přítomni: Zdeněk Masařík, Ludmila Jaroňová, David Plucnar, Petr Koňařík, Petr Randus  
Host: Ing. Milan Palacký  
Omluveni: -  
 
Program:  
1. Návrh rozpočtu 2023  
2. Projednání odpovědi vedení města na dotazy finančního výboru  
3. Odklad splátek fakturace dodavatelů LD a KODUS, přehled faktur  
4. RO – položková kontrola na straně příjmů i výdajů – nejasnosti a rozpor v předložené tabulce a 
uvedených komentářích (viz podklady na 2. ZM)  
5. Stanovisko k ekonomickým bodům z návrhu programu 3. ZM  
6. Různé a diskuse  
 
1. Návrh rozpočtu 2023  
 
Dne 30.11.2022 byl zveřejněn na ÚD města návrh rozpočtu na rok 2023. Finanční výbor od 
vedoucího EO pana Palackého obdržel k rozpočtu další informace, které jsou přílohou tohoto 
zápisu.  
Požadovaný harmonogram investičních akcí a komentář k nim finanční výbor neobdržel. Některé 
investiční akce jsou prezentovány jako „balíčky“, není jasné, kolik je na kterou konkrétní akci 
rozpočtováno.  
Během jednání pan Palacký odpovídal na otázky členů FV. Z diskuse vyplynulo, že  
a) Rizikem je zařazení dalších investic do roku 2023 – kanalizace Nádražní, start stavby 
tréninkové haly, vícenáklady na rekonstrukci klubu. 
b) Vyšší dotace na rekonstrukci klubu je nejistá.  
c) Rozpočet nezahrnuje náklady na zvýšené odměny uvolněných zastupitelů.  
d) Investiční návrhy, které se do rozpočtu nedostaly, nebyly prezentovány.  
e) Položky se zásadními rozdíly mezi skutečností 2022 a 2023 nebyly uspokojivě vysvětleny.  
f) Vedoucí EO nevyloučil nutnost uzavření nového úvěru v roce 2023.  
g) Vedoucí EO sdělil, že neuhrazené závazky města po splatnosti budou vyrovnány do konce roku 
2022, nepředpokládá pokračování platební neschopnosti města v prvních měsících 2023.  
h) Úspory ve výdajích nebyly výrazněji iniciovány (např. TV Beskyd / Spektrum Rožnovska).  
 
Další otázky vzhledem k časovým možnostem nebylo možné zodpovědět a diskutovat.  
Vedoucí EO doporučuje rozpočet v předložené podobě schválit a upravovat pomocí RO. Členové 
FV k návrhu vzhledem k neúplným informacím nezaujali žádné stanovisko.  
 
2. Projednání odpovědi vedení města na dotazy finančního výboru  
 
Finanční výbor 30.11.2022 od starosty města pana Měrky obdržel odpověď na dotazy:  
• • Vysvětlení příčin vzniku a ročního trvání neschopnosti města platit včas své závazky a 
učiněná opatření, která opakování tohoto stavu zamezí  
• • Informace o řízení dluhu města a nákladů na něj  
• • Informace o způsobu řízení investic města – zodpovědnost za zadání, organizace VZ, 
termíny, platby, plánování, zodpovědnost za plnění  
• • Informace o řešení nárůstu energetických nákladů - ceny, náklady roku 2023, provedená 
úsporná opatření  
Odpovědi jsou přílohou tohoto zápisu.  
Členové FV položili doplňující dotazy na vedoucího EO. Z odpovědí a diskuse vyplynulo, že:  
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• • Příčinou platební neschopnosti v posledním roce je absence vůle politického vedení 
situaci řešit snížením výdajů nebo navýšením zdrojů (úvěr)  
• • Aktuální výše úroků není pro politické vedení města tématem, i když možnostmi snížení 
%ní výše úroků by se mělo vedení města intenzivně zabývat  
• • Efektivní systém řízení investic města neexistuje  
• • Systematické řízení energetické spotřeby města je nedostatečné  
 
3. Odkladu splátek fakturace dodavatelů LD a KODUS, přehled faktur  
 
Projednání bodu bylo vzhledem časovým možnostem odloženo.  
4. RO – položková kontrola na straně příjmů i výdajů – nejasnosti a rozpor v předložené 
tabulce a uvedených komentářích (viz podklady na 2. ZM)  
 
Projednání bodu bylo vzhledem časovým možnostem odloženo.  
5. Stanovisko k ekonomickým bodům z návrhu programu 3. ZM  
 
Finanční výbor obdržel 1.12.2022 od vedoucího EO pana Palackého přehled ekonomických bodů, 
které budou v návrhu programu 3.ZM a podklady k jejich projednání:  
• • Odměny členům výborů a komisí  
• • OZV 1/2022 – odpady  
• • Aktualizace PRO 2021 – 2025  
• • Programová podpora 2023  
• • Rozpočet na rok 2023  
• • Žádost HC Zubří o prominutí neuhrazeného nájemného  
 
K předloženým podkladům FV nepřijal na tomto jednání žádná doporučení.  
6. Různé a diskuse  
 
Na příští jednání FV bude pozván starosta města A. Měrka.  
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Přítomní členové FV se na stanoviscích a úkolech shodli jednomyslně.  
Zapsal: 7.12.2022 Zdeněk Masařík  
Ověřili: přítomní členové FV 
 
 ZÁPIS 4. JEDNÁNÍ  
FINANČNÍHO VÝBORU ZASTUPITELSTVA MĚSTA ZUBŘÍ  
Datum konání: 23.11.2022, 15.30  
Místo jednání: Městský úřad Zubří  
Přítomni: Zdeněk Masařík, Ludmila Jaroňová, David Plucnar, Petr Koňařík  
Omluveni: Petr Randus  
Program: 1. Statut finančního výboru  
2. Další postup ve věci priorit stanovených na 1. jednání FV  
3. Stanovisko FV k bodům programu 3. zasedání ZM 15.12.2022  
4. Účast členů FV v komisích pro otevírání a hodnocení cenových nabídek  
5. Rozpočet na rok 2023  
6. Stanovení dalších priorit zájmu FV  
1. Statut finančního výboru  
 
Návrh na zpracování revize statutu FV úřadem města byl jeho vedením na 2.ZM odmítnut. Nové 
znění statutu FV a KV, stejně jako kontrolního řád, bude navrženo členy na společném jednání 
FV a KV (pravděpodobně 5.-7.12.2022)  
2. Další postup ve věci priorit stanovených na 1. jednání FV  
 
Starosta města A. Měrka obdržel žádost o zpracování písemného stanoviska k platební 
neschopnosti, dluhu, řízení investic a nákladům na energie. Písemnou reakci zašle do 
30.11.2022.  
3. Stanovisko FV k bodům programu 3. zasedání ZM 15.12.2022  
 
Dne 15.12.2022 se má uskutečnit 3 zasedání ZM.  
Úkol: Požádat starostu města o zaslání pokladů členům FV v dostatečném předstihu a rozsahu, 
aby mohly být včas projednány ve FV. Z: Masařík, T: 24.11.2022  
4. Účast členů FV v komisích pro otevírání a hodnocení cenových nabídek  
 
Předseda FV obdržel od paní místostarostky A. Oplatkové žádost o trvalou nominaci členů do 
„databáze“ komisí pro otevírání obálek a dále obdržel žádost vedoucího EO o nominaci člena 
komise pro otevírání obálek pro zakázku „Stavební úpravy v objektu 824“ dne 29. 11. 2022 v 
10.15.  
FV nominuje všechny své členy jako možné členy do komise pro otevírání obálek s tím, že žádá 
vedení města o organizaci otevírání obálek v preferenci časových termínů v odpoledních 
úředních hodinách v pondělí a ve středu tak, aby byla možná účast pracujících členů komise 
zaměstnaných např. mimo MÚ, a dále o zajištění veřejné dostupnosti podkladů pro VZ v 
dostatečném předstihu.  
Na základě žádosti vedoucího EO nominuje FV do komise pro otevírání obálek pro zakázku 
„Stavební úpravy v objektu č.p. 824“, která proběhne 29.11.2022, pana Petra Koňaříka.  
 
5. Rozpočet na rok 2023  
 
Rozpočet města bude projednáván na 3. zasedání ZM dne 15.12.2022, zveřejněn tak bude 
pravděpodobně po jednání RM dne 30.11.2022. Na základě zkušenosti s rozsahem zveřejněných 
informací v posledních letech, členové FV upozorňují na potřebu poskytnutí podkladů v rozsahu 
potřebném pro řádné projednání (meziroční srovnání, komentář k příjmové a výdajové straně, 
harmonogram investičních akcí a komentář k nim). K projednání a dovysvětlení předloženého 
návrhu rozpočtu bude na jednání FV pozván vedoucí EO MěÚ.  
Úkol: Zajistit úplné podklady pro projednání rozpočtu ve FV, zajistit účast vedoucího EO MěÚ. Z: 
Masařík, T: 30.11.2022  
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6. Stanovení dalších priorit zájmu FV  
 
Skupina zastupitelů za KDU-ČSL, ODS a SNK ED se na FV obrátila s návrhem na aktivitu FV v 
těchto oblastech, k nim FV stanovil následující postup:  
• • naplánovat kontrolní činnost FV v MA Zubří – FV projedná možnou spolupráci s KV, 
pozve jednatele MA na úvodní schůzku k této záležitosti (1. čtvrtletí 2023)  
• • kontrola výše a úhrad nájemného v LD a KODUS - bude projednáno na zasedání FV s 
vedoucím HSO MěÚ  
• • kontrola odkladu splátek fakturace dodavatelů LD a KODUS, přehled faktur - bude 
projednáno na FV s vedoucím EO MěÚ  
• • RO – položková kontrola na straně příjmů i výdajů – nejasnosti a rozpor v předložené 
tabulce a uvedených komentářích - bude projednáno na zasedání FV s vedoucím EO MěÚ  
• • RO – snížení příjmů, nejasná výše v 11/2022, musí být jasné kdo a kolik platí – bude 
projednáno na zasedání FV s vedoucím EO MěÚ  
• • rozpočet 2023 – FV již řeší ve své působnosti (viz bod 5)  
 
Přítomní členové FV se na stanoviscích a úkolech shodli jednomyslně.  
 
Zapsal: 23.11.2022 Zdeněk Masařík  
Ověřili: přítomní členové FV 

Diskuse: 
Pan Masařík: spoustu věcí jsme nedostali. 
Pan Janků: to, co je tam napsané, je jedině lež a ještě se to pustilo dál, že se takto může chovat 
člověk, který je na úřadě, je něco nepředstavitelného. 
Pan Měrka: to není můj text, já jsem to nepsal. 
Pan Janků: jak je možné, že jsi toto pustil dál, ten text. To je nehorázné. 
Pan Měrka: Ukončuji diskusi, neboť dochází ke slovnímu napadání jednotlivých zastupitelů. 

Hlasování o návrhu na ukončení diskuse: pro 11 (návrhu bylo vyhověno) 

16. Diskuze: 
Převod šaten 
Pan Janků: převod šaten, chci ať to necháte celé prověřit. 
Křižovatka – ul. Hlavní 
Pan Janků: je tam problém, byl jsem za panem Janoškem, prý se dělá nějaká údržba jednou za 
rok.  
Pan Měrka: těch potřeb bude víc. Vyvoláme jednání s firmou. 
Jestli není lepší to v noci vypnout a nechat svítit jen oranžovou. 
Pan Měrka: je tam teď problém, jak je silnice pod sněhem, tak to čidlo nefunguje správně. 
Značka – Staré Zubří - most 
Pan Janků: je to problém, dávám požadavek na změnu přednosti. 
Pan Měrka: předáme to k posouzení. 
Parapety – obřadní síň 
Pan Janků: parapety – obřadní síň, proč tam jsou 2 různé barvy, dali jsme za to tolik peněz, tak to 
sjednoťte do jedné barvy, vypadá to hrozně. 
Pan Janošek: pozink není natřený, to jsou ty staré a pak jsou tam nové, proto dvě různé barvy. 
 
ÚKOL: Pan Janošek na jaře sjednotí barvu parapetů na hřbitově – obřadní síň. 
 
Tréninková hala 
Pan Randus: máme nějaký limit? 
Pan Měrka: já bych si nerad dával nějaký strop. Pokud jí město potřebuje bude to 50-60 mil. pokud 
by to byla spoluúčast. 
Pan Randýsek: já bych počkal, jaká bude situace.  
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Pan Randus: prosím vás, když budete posílat e-mailovou komunikaci ohledně projektů, posílejte 
to všem. 
Zubařka 
Pan Randus: dostali jsme informaci, že paní zubařka přebere lidi pouze po paní Stiborkové a zbytek 
z řad veřejnosti, ale nestalo se. My jsme dělali za 5 milionů rekonstrukci a já nemám zubaře. 
Pan Měrka: Rekonstukce zubní ordinace v Lékařském domě pro potřeby aktuální zubní lékařky 
stála necelý milion korun. Pracujeme na možnosti nástupu dalšího lékaře do těchto prostor.  
Osadní výbor 
Pan Holiš M.: navrhuji bod zřízení osadního výboru, předkladatelem budu já. Navrhnu i občany, 
kteří by byli členy. 
Pan Měrka: spojte se s panem Palackým a domluvte se. 
Komunikace  
Pan Masařík: mně to stále vrtá hlavou, co jsme udělali špatně, co máme udělat pro příště? 
Pan Měrka: už toho od vás bylo dost. Takové jednání nepatří na ZM. Mrzí mě to, ale jsem 
zodpovědný za slušný průběh zastupitelstva. 
Pan Masařík: bude to projednáno příště? 
Pan Měrka: to si nemyslím. Vy pořád všechno kritizujete. 
Pan Masařík: já bych se k tomu rád setkal. Bavme se o tom. 
Paní Oplatková: vy jste se chtěl sejít s KV a podat nám zprávu. 
Pan Masařík: my jsme se již setkali, a debatovali jsme. Snad komunikace mezi výbory a radou 
města a starostou a místostarostkou bude propříště vstřícnější. 
 
17. Závěr 
Starosta: děkuji všem, kteří se zúčastnili dnešního ZM.  Další ZM je plánováno na březen 2023. 
Hezké vánoční svátky vám všem přeji. 
 
 
 
V Zubří dne 15.12.2022 
 
 
Zapsala:        Ing. Michaela Wrobelová 
 
 
Ověřili:          Mgr. Jiří Krupa 
 
                      
                     Ing. Josef Holiš 
 
 
Četl:              Aleš Měrka 
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